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Hovedstyremøte i Hasle-Løren Idrettslag  
 

 

Dato: Sted: Møteleder: Referent: 

20-11-2023 Teams Viggo Anthonsen Heidi Sønsthagen 

Tilstede: Viggo Anthonsen, Stian Langeli, Roar Thomassen, Simen Ridar, Laila Grymyr, Frederick Kyrre 
Teisbo, Simen Sjetne (kom 1 time inn i møtet), Magnus Færøy, Ingar Wilhelmsen, Ståle Hamnvik, 
Anita Vardøy og Heidi Sønsthagen. 

Forfall: Line Thorgersen og Eirik Sausjord 

 

Status fra arbeidsgruppene i AU 

 
Kort status fra arbeidsgruppene 
 
Kommunikasjonsgruppen 
Sosiale medier – vært bra med innlegg fra fotballen og ski i år, men ønsker mer på håndball og ishockey. Ishockey 
legger ut på egne sider, men det kommer ikke noe på selve klubbens side. Dette bør legges ut parallelt. 
Det har vært diskutert mye om nettsiden der man ønsker en enhetlig design. Nå er det mye forskjellig og også noe som 
ikke fungerer. Vi må få inn en person som kan noe på dette området og har gått ut og etterspurt på hjemmesiden om 
dugnadsbistand. Vi må eventuelt betale noen for å få bistand. Det ble vedtatt i forrige AU-møte å innhente tilbud hos 
han som har hjulpet oss med klubbhåndboken og høre om han kan hjelpe oss på våre premisser. 
 
Sponsorgruppen 
Purret Sparebankstiftelsen og Selvaag, men ikke fått svar enda. Det er tørt marked for tiden. Har bare fått til én ny 
sponsor i Elite i høst. Vanskelig marked. Sparebank1 – en jobb å gjøre internt i klubben om vi får den som sponsor. 
 
Klubbutviklingsgruppen 
Fra årsmøtet, økonomi på tvers i fotball-, håndball og ishockeygruppen. Prøver å få på plass et møte og det ser ut til at 
dette blir først etter jul. 
 
Anleggsgruppen 
Idrettsparken er fortsatt under omregulering. Begrenset høring som vi nå har gitt tilbakemelding på. Har også uttalt 
tidligere at vi støtter alternativ vest fordi vi da får flere flater og muligens kan få beholde plasthallen i byggeperioden. 
Ellers er det viktigste for oss at vi nå kommer i gang. 
 
Bystyret vedtok at byrådet skulle komme med en tomt til fotballbane. Prøver å pushe på dette. 
 

Orientering fra gruppene 

 
Fotball 
Sesongen er over. Økonomisk går det nå bra for gruppen og man styrer mot et pent overskudd. Er inne i en rolig 
periode nå, og er midt i prosessen med ansettelse av trenere for neste sesong. Sportslig leder er på plass fra 1. 
desember. 
 
Ishockey yngres 
Ansatt ny dommeransvarlig. Hatt tre klubbdommerkurs, hvorav to kurs på isen. Seriespillet er i gang. De tre eldste 
årskullene spiller nå på stor bane. U14 er i en tøff serie. U13 og U12 er ubeseiret så langt. Hockey-akademi for U13 og 
yngre årskull. Har gjennomført Kiwanis-cup i helgen. Kiwanis har nå lagt ned avdelingen, så årets cup var siste cup. U9 
og U10 arrangerer denne cupen hvert år. Kafeteriaen er åpen. Tre jentetrenere som trener jentene U9 og U11. Trenger 
at flere bidrar med dugnadsarbeid i gruppen. Håkkihoder – savner rekruttering herfra og inn i lagenhetene. 
 
Ishockey Elite 
Sportslig går det ikke noe særlig bedre enn i fjor og ligger sist på tabellen. Sliter med å få tak i spillere. Det som har 
vært positivt er at man føler at samarbeidet med yngres avdeling har blitt bedre. Har hatt spillere som har deltatt på 
treninger til de yngre lagenhetene. Hadde spillere fra U7, U8 og U9 på hjemmekamp der de fikk pølser og omvisning i 
garderoben.  
Har etablert samarbeid med Lørenskog. Kapteinen på laget har vært med og spilt flere kamper for Lørenskog.  
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Håndball 
Økonomien er i rute. Gode inntekter på kiosken. Når det gjelder det sportslige, så sliter man litt med det eldste laget. 
2008/2009 spiller sammen. Har mistet flere spillere, så man har hatt møte med Årvoll om å bli samarbeidslag fra 
januar da Årvoll også sliter med samme problemet på dette årskullet. Fin tilvekst blant de yngre årskullene. 
Gruppen ønsker møte med daglig leder/driftsleder når disse er på plass for å høre hva disse kan hjelpe til med 
administrativt. 
 
Ski  
Har hatt barmarkstrening i høst og noen gode rulleskitreninger på enden av Lørenbanen. Håper på å starte opp med 
ski neste uke da det har vært snøproduksjon disse kalde dagene i Lillomarka. Har fått penger fra OBOS til å kjøpe 
utstyr. Fikk i dag beskjed fra Gjensidigestiftelsen om å få 50k til å arrangere skidag for barnehagene og kan kjøpe inn 
utstyr. Vanskelig å si hvor stor gruppen blir denne sesongen før man begynner med snø-treningene. Har ansatt ny 
ungdomstrener og har nå tre ungdomstrenere. Sliter litt med å få med foreldre. 
 
Sykkel/triathlon  
Representant ikke til stede.  
 
Seniorgruppa 
Redusert antall styremøter sammenlignet med tidligere. 
Har pleid å arrangere gå-turer på onsdager. Gratis-tilbud i samarbeid med idrettskretsen. Vært på diverse turer i 
nærområdet i høst. 20 medlemmer var på forestillingen Miss Saigon. Skal ha julelunsj på Grefsenkollen som i fjor. 
Ønsker å kunne bruke 60+-pengene til medlemskap på Sterk, noe som ikke er tillatt pt. Fått noen nye medlemmer i 
høst. I dag har man vært med elektriker i klubbhuset og gjort oppgradering på det elektriske. 
Harald Bundli hadde foredrag i medlemsmøte – inviterte sykkelgruppen, men ingen derfra kom. 
 

Økonomi og eventuelt 

 
Julebord 
Onsdag 6. desember kl 18 på Paviljongen i Bjerkedalen. 
 
Tilsynsvakt 
Har forsøkt med tilsynsvakt i plasthall/garderober. AU vedtatt å prøve å holde dørene låst og se hvordan det går. 
Trenerne får ansvar for lagene sine og slik holde uvedkommende ute. Må se litt på hvordan den blå døren skal kunne 
holdes åpen. Gjøre tiltak til container innredes som oppholdssted. 
 
Skjær til traktoren 
Må ha nytt skjær til traktoren, så dette bestilles snarest mulig. 
 
Ishockey Elite – økonomi 
Kostnadene kommer tidligere i år. Blir dyrere og dyrere, motbakke. Nye krav fra forbundet. Prognose 100 i minus. 
 
Styrereferater 
Fotballgruppen lagt ut i dag. Ishockey bredden og Elite skal legge ut. 
 
Valgkomitéen 
Flere enn fotballgruppen må bidra i arbeidet her. Starte tidlig med å forhøre seg med AU – hvem som skal være med 
vider. 
 
Årsavslutning 
Viktig at gruppene kommer i gang med forberedelser. Årlige møter skal som vanlig være gjennomført før uke 8. 
 

 


